
 
 

 

Schriftelijke vraag gesteld door de heer Hacken: De andere mogelijke projecten met 

woonerven 

 

Naast het project dat op de Brusselsesteenweg langs het Dudenpark werd uitgevoerd om meer 

ruimte te laten voor zachte verplaatsingswijzen, had u aangegeven dat u nog andere 

gelijkaardige initiatieven overweegt. => hebt u nog beslissingen genomen voor andere 

herinrichtingen? Hoe is de balans van het project met de Brusselsesteenweg? 

 

 

 

Antwoord van Mevrouw Van den Bosch: 

 

Beste heer Hacken, 

 

Een tweede zone ‘speelstraten’ werd afgelopen week geïnstalleerd rond het Sint-

Antoniusvoorplein. Daarnaast kregen we nog vragen van burgers om de mogelijkheid te 

bestuderen in hun wijk, onder meer rond het Constantin Meunierplein, rond het Orbanplein en 

op hoogte 100. 

 

Het lijkt me nog vroeg om nu al een eerste evaluatie te maken van de zone rond de 

Brusselsesteenweg. De eerste weken hebben automobilisten zich moeten aanpassen aan de 

gewijzigde inrichting en buurtbewoners zijn zich de ruimte gaan toe-eigenen. Een aantal 

inwoners hebben hun bezorgdheid geuit over de verplaatsing van verkeer naar de Meloenstraat. 

Het is een gekend probleem dat de wijk gebruikt wordt als sluiproute tussen Hoog-Vorst en 

Anderlecht en vooral in de Meloenstraat, die op een helling ligt, wordt er te snel gereden. 

Daarom bekijken we op dit moment in samenwerking met de diensten en de buurtcomités hoe 

we aan deze bezorgdheid tegemoet kunnen komen. Daarnaast hebben we heel veel positieve 

reacties gekregen van inwoners, die zich verheugen over dit initiatief. Het is een plek geworden 

waar mensen uit de buurt hun kinderen naartoe durven sturen voor eventjes te steppen of te 

skaten en waar ouders het durven om hun jonge kinderen te leren fietsen. 

 

 

 

 

 


